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Starostwo Powiatowe w Gryficach 
Plac zwycięstwa 37 

72-300 Gryfice 
 

Gryfice, dnia 30.12.2021r. 
KTiDP.7140.8.2021.RS 

 
Szanowna Pani 

Joanna Duzinkiewicz 

Radna Powiatu Gryfickiego 

 

Za pośrednictwem: 

Sz. P. Agnieszki Mackojć 

Przewodniczącej Rady Powiatu Gryfickiego 

 

 

Dotyczy: Interpelacja z dnia 25.11.2021r. w sprawie publicznego transportu zbiorowego 

między powiatem gryfickim a powiatem kołobrzeskim 

 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 25.11.2021r. w sprawie publicznego 

transportu zbiorowego między powiatem gryfickim a powiatem kołobrzeskim uprzejmie 

informuje, że tut. Organ wystąpi z wnioskiem  do Starosty Powiatu Kołobrzeskiego, 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg, Wójta Gminy Kołobrzeg oraz Burmistrza Miasta i Gminy 

Trzebiatów – o współpracę w zakresie organizacji przedmiotowych usług transportowych. 

W tym celu zostanie skierowany wniosek do w/w organów o przedstawienie 

potrzeb przewozowych ze szczególnym uwzględnieniem przewidywanej ilości 

pasażerów, proponowane godziny kursowania autobusów, standardów dotyczących 

autobusów oraz przystanków komunikacyjnych oraz dworców, funkcjonowania 

zintegrowanych węzłów przesiadkowych, funkcjonowania systemu taryfowo-biletowego 

oraz zakres partycypacji w kosztach realizacji przedmiotowego przedsięwzięcia.  
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Jednocześnie informuję, że na dzień sporządzenia niniejszej informacji 

funkcjonują sprawnie przewozy kolejowe na przedmiotowym odcinku pomiędzy 

Trzebiatowem a Kołobrzegiem, siedem godzin odjazdu z Trzebiatowa w kierunku 

Kołobrzegu o godz.: 5.37; 8.23; 12.59; 14.34: 18.11; 20.02: 21.47 oraz  siedem godzin odjazdu 

z Kołobrzegu w kierunku Trzebiatowa: 4.09; 6.16; 8.52; 10.52; 13.30; 15.24; 17.39.  

W związku z powyższym wystarczającym może się okazać uruchomienie 

przewozów autobusowych gminnych, które mogą łączyć się z przewozami kolejowymi. 

Taka propozycja przedstawiona zostanie również Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Trzebiatów. 

Starosta Powiatu Gryfickiego dołoży wszelkich starań aby wesprzeć tworzenie 

nowych linii komunikacyjnych we współpracy z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego i jeżeli uzna za koniecznie współfinansowanie takich projektów – przedłoży 

Radzie Powiatu Gryfickiego stosowne wnioski i propozycje uchwał w tym zakresie 

Mając na uwadze powyższe po otrzymaniu niezbędnych informacji od w/w 

organów zostanie przedłożona propozycja utworzenia nowych połączeń z 

uwzględnieniem kosztów ich organizacji przy wykorzystaniu funduszy w ramach 

funduszu autobusowego.  

 

 

Z poważaniem 

 

 

 

 

 

Otrzymuje: 

1. Adresat 

2. A/a 

 

Do wiadomości: 

Agnieszka Mackojć – Przewodnicząca Rady Powiatu Gryfickiego 

 


